

## MOUSTIQUES VECTEURS

### Reinfestation par *Aedes aegypti*

**BRÉSIL.** — La présence d'*A. aegypti* a été constatée récemment à São Luis dans l'Etat de Maranhão. Cette ville étant située dans une île, tous les véhicules à destination du continent sont désinsectisés. Lors de la première inspection, qui comportait la visite de plus de 1 000 maisons, l'indice était de 8,8%. Une réinfestation par *A. aegypti* avait été observée précédemment à Belém (Etat de Pará) et dans la région avoisinante.<sup>1</sup>

<sup>1</sup> Voir N° 35, 1967, p. 404.

## MOSQUITO VECTORS

### *Aedes Aegypti* Reinfestation

**BRAZIL.** — The presence of *A. aegypti* in the city of São Luis, State of Maranhão, has recently been discovered. Since the city is on an island, all vehicles departing for the mainland are being disinfected. The infestation index was 8.8% in the first inspection which included more than 1 000 houses. This reinfestation is in addition to that of the city of Belém (Pará State) and its surrounding area.<sup>1</sup>

<sup>1</sup> See No. 35, 1967, p. 404.

(*Inf. epidem. sem. (Wash.)*, Vol. XLI, No. 38.)